
ACTA 

Comissió de Seguiment del Consell de Barri del Raval 
 

Data:18.4.2017 Hora: 19h 

Lloc: Casal de barri Folch i Torres 

Participants 

Nom i cognoms  Entitat  

 

IMMA SOLÉ     Biblioteca St. Pau i Sta. Creu 

FATIMA AHMED     ASSOC Diàlegs de Dona 

MAITE ROCA     AVC Carrer Cera 

NURIA SERRA   Taula de Mediació de Folch i Torres 

MARIA CASAS     La Taula del Raval 

SERAFIN PICALLO     Veí 

FRANCISCO GARCIA     Veí 

EVA ALFAMA     Consellera Barcelona en Comú 

MARIA JOSE ARTEAGA     Consellera PSC 

JÚLIA BAREA       Consellera Ciutadans 

MARC BORRÀS      Conseller ERC 

ANNA LLIURÓ     Consellera PDCAT 

MARC RODÉS      Conseller PDCAT 

ESPERANÇA BUSQUETS     Tecnica de barri Raval 

JUST PEREZ     Tecnic de barri Raval 

Temes tractats 

La consellera obre la sessió exposant els temes a tractar: 

1- Seguiment dels compromisos del darrer Consell de Barri  
2- Ordre del dia del proper Consell de barri 

 

1.- Seguiment dels compromisos del darrer Consell de Barri  

• Trasllat dels Equipaments de Salut: Millora de senyalització  amb senyals 

verticals : CUAP PERE CAMPS-URGENCIES.  

• Revisió de diferents establiments amb problemàtica: Passat a inspecció. 

• Monogràfic sobre habitatge / Pla de veïnatge: Sortirà al punt informatiu del 

proper consell de barri juny 2017, juntament amb els punts: Normes 



reguladores de la participació, informació sobre l’escola bressol carrer  Aurora i  

Pla de barris. 

 

2.- Ordre del dia del proper Consell de Barri.  

Es proposen dos temes possibles Cultura i Neteja. 

 

Es porta a terme un debat a voltant de les possibilitats del tema de Neteja: 

• Núria Serra (Taula de Mediació de Folch i Torres) pregunta quines coses es 

poden fer per educar i ser cívics. 

• Serafin Picallo (Veí) comenta la situació del Ptge Sant Bernat i del carrer Verge 

quan es rega no es neteja, veïnes conflictives, si les papereres queden plenes 

després es passegen les rates. 

• Núria Serra (Taula de Mediació de Folch i Torres) exposa que en el moment de 

netejar només tiren aigua, mullen la porqueria i el que passa és que trasllada 

de lloc , fent un “pastiche”. 

 

Respecte a Cultura es tocarien temes relacionats amb les associacions culturals, 

aspectes sobre la desigualtat en l’accés a la cultura, la vinculació dels equipaments 

culturals de ciutat, els nous equipaments de barri (Can 60), la diversitat cultural, 

memòria històrica,  etc. 

• Imma Solé  (Biblioteca St. Pau i Sta. Creu) comenta l’interès de parlar del tema 

Cultura, i apunta la possibilitat de parlar-ho en un altre àmbit. 

• Maite Roca (AAVVC Carrer Cera) pregunta respecte al canvi que farà el 

programa de Raval Cultural 

• Núria Serra (Taula de Mediació de Folch i Torres) exposa la preocupació sobre 

l’excés de paraules i pocs fets. Caldria notar un canvi en l’estructura de la gent, 

caldria que tothom s’acostumès, els d’altres cultures també. 

• La consellera comenta que caldrà veure com i en quin moment podem 

desenvolupar els temes culturals.  Mirem de parlar-ho de forma sectorial o bé 

en un altre moment en el Consell de Barri. 

 

Torn obert de paraules 

• Maite Roca (AAVVC Carrer Cera) explica les mancances als nous espais del 

CUAP : no està ben acabat, falta polsador pels malats, és com si no estigués bén 

acabat, falten moltes petites coses. 

• Serafin Picallo (Veí) comenta que al local del Passatge Sant Bernat 6-8 està 

obert a tota hora i les voreres estan plenes de motos. A la zona del carrer Verge 

hi ha presència d’indigents es barallen, criden, etc, no es pot aguantar, també 

hi ha okupes. Respecte a la plaça Terenci Moix pregunta la possibilitat de 

traslladar les canastes a la plaça Joan Coromines. Demana que es tanqui la 

plaça, doncs cada nit de dimecres a dissabte fan botellon, també valora la 

possibilitat de posar petanca, arbres i/o jocs infantils. 



• Núria Serra (Taula de Mediació de Folch i Torres) exposa una situació 

problemàtica amb una persona gran del barri i la demanda realitzada a serveis 

socials. 

• La consellera comenta que de les problemàtiques exposades es pren nota, 

respecte a la situació de la persona gran es parla més extensament al finalitzar 

la comissió. 
 

Acords 

L’odre del dia del proper Consell de barri del serà: 

• Neteja  

 

Es clou la Comissió de Seguiment a les 20h 

 

 

 

 

 

El/els/les Tècnics/ques de barri 

 

 


